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Z Á P I S N I CA 

zo zasadnutia mestského zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 10.12.2019  o 16:00 hodine 

v zasadacej miestnosti  na MsÚ  

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 

Program: 
 

1)Otvorenie zasadnutia 

2)Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3)Voľba návrhovej komisie 

4)Schválenie programu zasadnutia 

5)Kontrola plnenia uznesení  

6)Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia mesta, ktorým sa 

zrušuje Všeobecne záväzné nariadenie mesta č. 2/2009  

7) Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia mesta o výchove 

a vzdelávaní detí  

8)Spolufinancovanie projektu výstavby, rekonštrukcie a 

dobudovania futbalovej infraštruktúry  

9)Stanovisko hlavného kontrolóra mesta k návrhu rozpočtu Mesta 

Dudince na rok 2020  

10)Rozpočet Mesta Dudince na rok 2020 

11)Zmena rozpočtu Mesta Dudince rozpočtovým opatrením č. 

3/2019 

12)Správa hlavného kontrolóra mesta z vykonanej kontrolnej 

činnosti    

13)Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta na I. polrok 

2020  

14)Zásady odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva  

15)Plán zasadnutí MsZ na rok 2020  

16)Rôzne  

17)Záver 
 

 

            Zasadnutie otvoril primátor mesta, všetkých srdečne privítal 

a skonštatoval, že je prítomných všetkých 7 poslancov 

a zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

Za zapisovateľku určil pani Sliacku a za overovateľov zápisnice p.p. 

Marcela Vankovica a Ing. Petra Šťastného.   
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Do návrhovej komisie boli  zvolení p.p. Mgr. Milota Antonická  

a Stanislav Bačík. Následne odovzdal slovo zástupkyni, ktorá 

predniesla návrh programu zasadnutia, ktorý navrhla doplniť 

o nasledovné body: 

- Bod č. 8:  Spolufinancovanie projektu výstavby, rekonštrukcie 

a dobudovania futbalovej infraštruktúry  

- Bod č. 11: Zmena rozpočtu Mesta Dudince rozpočtovým 

opatrením č. 3/2019 

Navrhovaný program v predloženom a doplnenom znení bol 

jednohlasne schválený.    

 

Bod č. 5: 

               

              Uznesenie č. 35/2019 

Naša žiadosť o dotáciu na podporu zvýšenia ochrany pred 

požiarmi z MD a V SR bola schválená v plnej výške, a to 30.000 €. 

             

              Uznesenie č. 77/2019 

Ďalšia naša žiadosť o finančný príspevok v rámci projektu podpory 

výstavby, rekonštrukcie a dobudovania futbalovej infraštruktúry 

nám bola schválená iba vo výške 10.000 €. Z našej strany bude 

potrebné dofinancovať  vo výške 10.000 € . 

-  5.000 €  - prívod zavlažovacieho systému od Diamantu po hlavnú 

hraciu plochu  

- 5.000 € ako spoluúčasť  

Závlahový systém hlavnej hracej plochy bude napojenie na 

závlahový systém v rámci projektu Revitalizácie Kúpeľného parku. 

 

               Projekt  Zelené obce – žiadosť bola schválená už v roku 

2018, formou dodatku bola realizácia posunutá do konca marca 

2020. Dňa 10.12.2019 sa uskutočnila výsadba 126 ks drevín.  

 

                Kultúrno – spoločenské podujatia: 

Dudinská zabíjačka  - 30.11.2019 

Vítanie Mikuláša -   6.12.2019 

 

Poďakoval Loveckému spolku Bába, OOCR Dudince, Spojenej 

škole, zamestnancom mesta a MsP Dudince a ostatným 

občanom, ktorí sa podieľali na príprave a organizačnom 

zabezpečení týchto podujatí. 
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Bod č. 6 + 7: 

              Primátor informoval o tom, že je potrebné zrušiť VZN č. 

2/2009 o výchove a  vzdelávaní detí v SŠ, pretože je pripravené na 

schválenie nové VZN, aktualizované podľa platnej legislatívy. 

Doteraz sa toto VZN upravovalo len dodatkami. Na pracovnej 

porade bol prerokovaný nový návrh VZN, ktorý bol vypracovaný aj 

za pomoci hlavného kontrolóra mesta. Poslanci bez diskusie návrh 

rušiaceho VZN a návrh nového VZN jednohlasne schválili.  

 

Bod č. 8: 

 

              Primátor podal informáciu, že sa jedná o projekt výstavby, 

rekonštrukcie a vybudovania futbalovej infraštruktúry. Požadovali 

sme dotáciu 40.000 €, schválili nám 10.000 €. Na pracovnej porade 

sa poslanci dohodli, že spolufinancovanie mesta bude vo výške 

10.000 € a to:  

-  5.000 €  - prívod zavlažovacieho systému od Diamantu po hlavnú 

hraciu plochu  

- 5.000 € ako spoluúčasť  

Závlahový systém hlavnej hracej plochy bude napojenie na 

závlahový systém v rámci projektu Revitalizácie Kúpeľného parku. 

Poslanci bez diskusie návrh VZN o spolufinancovaní uvedeného 

projektu z rozpočtu mesta vo výške 10.000 € schválili.  

 

 

Bod č. 9 + 10: 

              Zástupkyňa primátora požiadala hlavného kontrolóra 

mesta, aby podal svoje stanovisko k návrhu rozpočtu mesta na rok 

2020, ktorý je súčasťou tejto zápisnice. Hlavný kontrolór podrobne 

vysvetlil niektoré položky z rozpočtu, ktoré sa v porovnaní s minulý 

rokom buď navýšili alebo znížili.  

               Primátor mesta vo svojom príspevku nadviazal na analýzu 

hlavného kontrolóra. Taktiež vysvetlil niektoré finančné operácie 

z rozpočtu v kapitálových výdavkoch, ktoré sú navrhované vo 

výške 692 181 €.  

- z toho z dotácií je 579 805 € (30. 000 € hasičská zbrojnica a 

549 805 € slnečná lúka). 

-  z vlastných zdrojov budú hradené kapitálové výdavky vo 

výške 112 376 € a to : 

- a/ 15. 000 € rozpočet na projektové dokumentácie,  
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- b/ 28. 940 € spolufinancovanie projektu slnečnej lúky, 

- c/ 30. 000 € na čerpacej stanice ktorá súvisí s týmto 

projektom, 

- d/ 2. 000 € spolufinancovanie požiarnej zbrojnice,  

- e/ 20. 436 € na zavedenie parkovacieho systému,  

- d/ 10. 000 € na závlahový systém na ihrisko  

- e/ zvyšné kapitálové výdavky vo výške 6. 000 € sú zatiaľ 

plánované na postupné dobudovávanie parkovísk.  

 

              Následne zástupkyňa primátora požiadala predsedu 

finančnej komisie p. Beňucha, aby predniesol stanovisko zo 

zasadnutia komisie. Správa je tiež súčasťou zápisnice.  

              Komisia prerokovala návrh rozpočtu Mesta Dudince s 

nasledovnými pripomienkami: 

- Oblastná organizácia cestovného ruchu Dudince: 

navrhovaná suma je 184.000 €, z čoho 100.000 € je členské mesta 

/prípadné navýšenie bude závisieť od príspevkov mesta na 

ostatné aktivity v oblasti cestovného ruchu/, 84.000 € je mimo 

členský vklad. 

- V položke s názvom „Príjem za predaj výrobkov, tovarov, 

služieb v odd. 3 /Ochrana pred požiarmi/ komisia vzhľadom k 

tomu, že bude uzatvorená nová zmluva s novým 

prevádzkovateľom záchrannej zdravotnej služby, odporúča  , aby 

od budúceho roka bolo do nájomného zahrnuté navýšenie energií  

- Dotácia ŠKM: fin. komisia navrhuje sumu   33.000 € a 

odporúča, aby športový klub vyvinul iniciatívu na spoluprácu so 

susednými obcami, z ktorých máme hráčov v našich mužstvách. 

Tiež odporúča na zváženie zakúpenie jedného min. 9 – miestneho 

auta  , čím by sa znížili náklady na cestovné na zápasy /napr. v 

spolupráci s OOCR, aby auto bolo dostatočne využité/ . 

  

Medzi p. Beňuchom, riaditeľkou SŠ a primátorom sa rozvinula 

diskusia ohľadom dotácie pre SŠ z rozpočtu mesta, ktoré sú 

navýšené o 86.000 €.  

                Poslanec Lauko nadviazal na položku, ktorá sa týka 

dotácie pre OOCR. Je toho názoru, že by malo dôjsť k dohode 

medzi mestom a Kúpeľmi, a.s., aby navzájom spolupracovali., aby 

sa dohodli na čo sa použije dotácia. 

                 Primátor sa vyjadril, že nejaké rokovania s OOCR už 

prebehli, na zasadnutí valného zhromaždenia OOCR bude 

obhajovať to čo sa prijme na zasadnutí.  
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Po diskusii bol návrh VZN o schválení rozpočtu mesta na rok 2020 

schválený nasledovne: 

Za: 6 Antonická, Beňuch, Bačík, Sťastný, Vankovic, Hámorský  

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 Lauko  

 

Bod č. 11: 

 

               V krátkosti primátor informoval prečo je potrebné schváliť 

zmenu rozpočtu. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 

3/2019 je súčasťou zápisnice. 

Bez diskusie bol návrh VZN schválený. 

 

 

Bod č. 12 + 13: 

 

              Zástupkyňa primátora požiadala hlavného kontrolóra, aby 

predniesol správu z vykonanej kontrolnej činnosti, ktorá sa týkala 

hospodárenia mesta so zameraním na plnenie rozpočtu 

a dodržiavanie rozpočtovej klasifikácie. Správa je súčasťou tejto 

zápisnice a poslanci ju zobrali na vedomie. 

              Hlavný kontrolór ďalej predniesol návrh plánu kontrolnej 

činnosti na I. polrok 2020, ktorý poslanci bez diskusie schválili.  

 

 

Bod č. 14: 

 

              Predseda finančnej komisie predniesol stanovisko zo 

zasadnutia komisie, ktoré sa týkalo úpravy zásad odmeňovania 

poslancov MsZ. Navrhované zmeny sa týkajú krátenia odmien pre 

poslancov a to nasledovne:  

- Zvýšenie odmeny poslanca MsZ na 300 € za štvrťrok / zo sumy 

210 €/  

- Zvýšenie odmeny poslancovi, ktorý vykonáva funkciu 

zástupcu primátora na 200 € / mesiac / zo sumy 150 €/  

- Čl. 4: Krátenie odmien – upraviť nasledovne: za neúčasť na 

riadnom zasadnutí MsZ, ktoré sa koná  spravidla raz za štvrťrok 

krátiť odmenu vo výške 30% a za neúčasť na ďalších zasadnutiach 

MsZ v rámci štvrťroka krátiť odmenu vo výške 10%. 

Zároveň odporúčajú vypracovať zásady odmeňovania členov 

jednotlivých komisií  MsZ v Dudinciach.  

Návrh VZN bol schválený nasledovne: 
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Za: 6 Antonická, Beňuch, Bačík, Sťastný, Vankovic, Hámorský  

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 Lauko  

 

Bod č. 15: 

                Primátor podal informáciu, že na pracovnej porade 

poslanci obdržali navrhovaný plán zasadnutí MsZ na rok 2020. Plán 

sa môže upravovať na základe potrieb vyplývajúcich z chodu 

mesta.  

Plán zasadnutí je nasledovný: 

06.02.2020 - 1. zasadnutie  

09.04.2020 – 2. zasadnutie           

18.06. 2020- 3. zasadnutie 

16.09. 2020- 4. zasadnutie           

22.10. 2020– 5. zasadnutie           

10.12. 2020- 6. zasadnutie 

               

Rôzne: 

 Od Hotela Prameň sme obdržali žiadosť o dlhodobý 

prenájom pozemku, ktorý užívajú a starajú sa oň. Tento pozemok 

nemôžeme prenajať z toho dôvodu, že nie sme vlastníkmi celého 

pozemku, iba spoluvlastníkmi so Slovenským pozemkovým fondom. 

Mesto je podielovým spoluvlastníkom v podiely 2/3 a SPF v podiely 

1/3. 

 V zmysle  § 18 c (6) : na základe dohody obcí môžu obecné 

zastupiteľstvá schváliť mesačnú odmenu hlavnému kontrolórovi, 

ktorý vykonáva kontrolnú činnosť pre viaceré obce, až do výšky 30 

% z jeho mesačného platu. Keďže pán kontrolór si svoju prácu 

vykonáva zodpovedne, primátor navrhuje, aby  mu bola 

schválená odmena vo výške 30% z ročného funkčného platu.  

Navrhovaná výška odmeny bola schválená nasledovne:  

Za: 6 Antonická, Bačík, Beňuch, Hámorský, Šťastný, Vankovic 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 Lauko 

 

           Na záver primátor informoval, že ku koncu roka 2019 budú 

do domácností distribuované Dudinské novinky, v ktorých občania 

nájdu čo všetko sa v meste uskutočnilo, aké zmeny sa prijali 

v daniach, uskutočnené, ale aj prebiehajúce a plánované 

investičné akcie, niečo zo športu a kultúry.  
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Ďalšie otázky a podnety zo strany poslancov a ani prítomných 

občanov neboli, primátor všetkým poďakovali za účasť, poprial 

pokojné prežitia blížiacich sa vianočných sviatkov a ukončili 

zasadnutie.  

 

 

 

 

 

            

                                                               PaedDr. Dušan Strieborný 

                                                                           primátor mesta 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Peter Šťastný 

Marcel Vankovic 

 

 

Zapisovateľka: Monika Sliacka 
 

 
 

 


